
 

Biedrības “Latvijas Volejbola federācija” 

 Valdes sēdes protokols Nr. 1-16/20-2022 

 

2022.gada 18.oktobrī, plkst.12:00 

Attālināta Valdes sēde platformā “Zoom” 

Piedalās Biedrības “Latvijas Volejbola federācija” valdes locekļi:  

Arnis TUNTE, Kristaps ČERŅAVSKIS, Armands NAMIĶIS, Aleksandra MISIROVA, Jānis 
VALERTS, Jānis STUKULS 
 
Pieaicinātie: Arturs VITKOVSKIS, Kristīne LEJIŅA 
 
Sēdi vada: Arnis TUNTE 

Protokolē: Kristīne LEJIŅA 

Sēdi atklāj un vada Biedrības “Latvijas Volejbola federācija” (turpmāk LVF) 

Ģenerālsekretārs – Arnis TUNTE 

LVF Valdes sēdē piedalās 6 Valdes locekļi, kuriem ir balss tiesības. Atbilstoši LVF 

Statūtiem Valde ir lemttiesīga. 

1.Punkts 

Darba kārtības apstiprināšana 

(A. Tunte) 

1.1.Apstiprināt LVF Valdes sēdes Nr.1-16/20-2022 Darba kārtību (vienbalsīgi).  

2.Punkts 

Valdes sēdes Nr.1-16/19-2022 protokola apstiprināšana 

(A. Tunte) 

2.1. Apstiprināt LVF Valdes sēdes Nr.1-16/19-2022 protokolu (vienbalsīgi). 

3.Punkts 

Par LV Sieviešu volejbola izlases galvenā trenera atskaiti un plānotajiem 
startiem un treneru sastāvu 2023.gadā                                                   

(A. Vitkovskis, K. Čerņavskis, A. Misirova) 

3.1. A. Vitkovskis ziņo, ka ar Sieviešu volejbola izlasi tiek plānots spēlēt Sudraba līgā 
2023.gadā. Plāns ir samazināt izmaksas un spēlēt visas spēles Rīgā, Olimpiskajā 
(Rimi) centrā, kā arī ir plānots pieteikties Rīgas Domes finansējumam, lai nosegtu 
izmaksas. A.Vitkovskis rosina apstiprināt Daniele Capriotti par Sieviešu izlases 
galveno treneri. 

3.2. Apstiprināt Daniele Capriotti par Sieviešu izlases galveno treneri (vienbalsīgi). 



4.Punkts  
Par Vīriešu volejbola izlases galvenā trenera atskaiti, plānotajiem startiem un 

treneru sastāvu 2023.gadā  
(A. Vitkovskis, A. Tunte) 

 
4.1 A. Vitkovskis ziņo, ka mērķis 2023. gadā ir ar Latvijas Vīriešu volejbola izlasi 
kvalificēties Eiropas Sudraba līgas finālam. Sarunā ar treneri tika iezīmēti nākotnes 
plāni: šaurs spēlētāju loks, koncentrētas nometnes, konkrētu mērķu nospraušana. 
Jādod iespēja Mihalam Gogolam (Michał Gogol) strādāt vismaz nākamo gadu un, ja 
tiks sasniegts rezultāts un izlase tiks Eiropas Sudraba līgas finālā, tad apspriedīs 
iespēju turpināt sadarbību. 
A. Vitkovskis rosina priekšlikumu turpināt sadarbību ar M. Gogolu. 
 
4.2. Apstiprināt Mihalu Miško Gogolu (Michał Mieszko Gogol) par LV Vīriešu izlases 
treneri (vienbalsīgi). 
 

5.Punkts 
Par Latvijas U-17 meiteņu izlases treneru apstiprināšanu un arī turpmāko 

darbību, iekļaujot 2008.-2010.dz.g.  
(A. Vitkovskis) 

 
5.1. A. Vitkovskis ziņo, ka mainās vecuma grupas jauniešu izlasēm, līdz ar ko ir 
izveidota jauna, 2007.gadu izlase meitenēm. 
Virzīt Daniele Capriotti par šīs izlases galveno treneri un kā trenera asistentus- Ievu 
Ņečiporuku un Jāni Jerumani. 
 
5.2. Apstiprināt Daniele Capriotti par 2007.gadu meiteņu izlases galveno treneri un 
I.Ņečiporuku un J.Jerumani par trenera asistentiem (vienbalsīgi) 
. 

6.punkts 
Par Latvijas U17 zēnu izlases kandidātu apstiprināšanu dalībai CEV U17 

Eiropas čempionāta kvalifikācijas turnīrā Gruzijā 
(A. Vitkovskis) 

6.1. Apstiprināt Latvijas U17 zēnu izlases kandidātus dalībai CEV U17 Eiropas 
čempionāta kvalifikācijas turnīrā Gruzijā un noteikt LVF piešķirtā finansējuma 
apmēru: 895,00 EUR (astoņi simti deviņdesmit pieci euro un 00 euro centi) katram 
sportistam (vienbalsīgi). 

7.Punkts 
Par LVF Komisiju darbu un produktivitāti 

(A. Tunte) 

7.1. A. Tunte rosina izskatīt visu esošo LVF komisiju darbu, jo citas komisijas 
nepietiekoši aktīvi strādā. Tāpat arī atgādina nepieciešamību izveidot LVF Ētikas 
komisiju, kurā iekļaut visu esošo komisiju vadītājus. 
7.2. K. Čerņavskis piebilst, ka būtu vērtīgi arī šādā komisijā iekļaut juristu 

7.3. Pieņemts zināšanai 



 

8.punkts 
Par LVF Valdes sastāva papildināšanu un par LVF Biedru kopsapulci 

(A. Tunte) 

8.1. A. Tunte ziņo, ka līdz LVF Biedru Kopsapulcei ir nepieciešams atrast trūkstošos 
Valdes locekļus (divus) un vienu LVF Padomes locekli (līdz novembrim būtu vēlams 
atrast, jo novembrī, visticamāk, notiks LVF Padomes sēde). 

8.2. Pieņemts zināšanai. 

8.3. A. Tunte rosina LVF Biedru Kopsapulci sarīkot 17.decembrī “Rimi 
Olimpiskajā centrā” kopā ar Latvijas Kausu, tādējādi potenciāli piesaistot lielāku LK 
apmeklētāju skaitu. 

8.4. Rīkot LVF Biedru Kopsapulci 17.decembrī “Rimi Olimpiskajā centrā” 
(vienbalsīgi). 

 

9.punkts  
Par Latvijas kausu 

(A. Tunte) 

9.1. A. Tunte informē par plānoto Latvijas kausa (LK) norisi (klasiskais + pludmales 
volejbols), ka LK norisināsies “Rimi Olimpiskajā centrā”, bet nepieciešams ar LVF 
Valdes lēmumu apstiprināt, ka LK pludmales volejbolā notiek “O-Sands” laukumos. 

9.2. Apstiprināt, ka LK pludmales volejbolā norisināsies “O-Sands” laukumos 
(vienbalsīgi). 

10. Punkts 
Dažādi 

11.1.A.Namiķis informē par Latvijas Investīciju un attīstības aģentūras (LIAA) 

atbalsta iespējām un nepieciešamību tam pieteikties, lai saņemtu finansējumu.  

11.2. Pieņemts zināšanai 

Sēdi vadīja                  Arnis Tunte  

Protokolēja             Kristīne Lejiņa 


